

TEST REPORT

Sample Description :

样品描述 样品数量:

Two Submitted Sample Said To Be Sustans Ball Fiber Filling Material, Wrapped And Quilted,Size 40cm*40cm, 70g Filling Material(3.6dte*30mm), 437g/m²,Marked As (A) Tested Sample And (B) Control Sample.

客户认定为舒弹丝珍珠棉填充样品，包布且绗缝，尺寸 40cm*40cm, 70g 填充物(3.6dte*30mm),克重为 437g/m², 标记为(A)测试样和(B)对比样。

Applicant's Provided Care Instruction/Label :

申请人所提供之水洗标签:

Machine Wash In 30°C, Screen Dry

30 度水洗，平置晾干

Prepared And Checked By:

For Intertek Testing Services Ltd.,Shanghai



Daisy Huang

Deputy General Manager of Textile Division



TEST REPORT

Date Received/Date Test Started : 2014-01-15
 接件日期/测试开始日期 : 2014年1月15日
 Standard : AATCC
 标准
 Order No. : -
 定单号
 Style No. : STS360030-1H2-PHJ
 款号
 Buyer's Name : -
 买主
 Manufacturer's Name : -
 生产商名字
 Document Accordance : -
 判定依据
 Test Type : Commission Test (Submitted Test)
 检验类别 : 委托检验(送样检验)
 Ref. : -

Conclusion:
结论

	(A)	(B)
Appearance After Wash(水洗后外观)	M	-

Note : M = Commercially Acceptable
 备注: M = 商业上可接受
 C = Conform Label
 C = 符合标签

F = Fail
 F = 不合格
 N/A = Not Applicable
 N/A = 不适用

= No Comment
 # = 没有评语

Prepared And Checked By:
 For Intertek Testing Services Ltd., Shanghai

Daisy Huang
 Deputy General Manager of Textile Division

TEST REPORT

Tests Conducted (As Requested By The Applicant)

测试内容（以下测试依据申请人要求进行）

1 Appearance After Wash (12 Minutes Machine Wash At 80°F, Normal Cycle, In AATCC 1993 Detergent Solution, Followed By Screen Dry):

水洗后外观（12分钟80°F机洗，用AATCC 1993清洁剂溶液，然后平铺干）:

(A)

After Three Washes

第三次洗涤以后

Observation :

观察

-No Obvious Fading Was Found On The Washed Sample.

水洗后的样品没有褪色。

-No Padding Fibre Was Found Penetrating Through The Face/Backing/Stitching.

在织物的表面、反面、缝线处没有发现钻毛。

-Slight Matting Or Bunching Up Of Padding Was Found.

发现有轻微的毡并和聚合。

The General Appearance Of The Washed Sample Was Acceptable.

水洗后的样品可以接受。

End of Report

This report is made solely on the basis of your instructions and/or information and materials supplied by you. It is not intended to be a recommendation for any particular course of action. Intertek does not accept a duty of care or any other responsibility to any person other than the Client in respect of this report and only accepts liability to the Client insofar as is expressly contained in the terms and conditions governing Intertek's provision of services to you. Intertek makes no warranties or representations either express or implied with respect to this report save as provided for in those terms and conditions. We have aimed to conduct the Review on a diligent and careful basis and we do not accept any liability to you for any loss arising out of or in connection with this report, in contract, tort, by statute or otherwise, except in the event of our gross negligence or wilful misconduct.

本报告仅基于申请人的指示及/或申请人提供的信息和材料而作出，不应视为采取任何行动的建议。关于本报告，Intertek 不对客户以外的任何人负有谨慎责任或其他责任，Intertek 对客户也只在向其向申请人提供服务的条件条款有明确规定的范围承担责任。Intertek 不就本报告作出除前述条件条款范围之外的任何明示或隐含形式的担保或陈述。Intertek 致力于在勤勉细致的基础上进行审核，不对因本报告引起的或与本报告有关的任何损失承担任何责任，包括合同、侵权、法规或其它责任，除非诉讼结果显示为因 Intertek 严重疏忽或故意的不当行为而造成。